
P R O T O K Ó Ł 
 

Z XXX Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 30 lipca 2014 roku w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1005, a zakończono o godz. 1235 . 
 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,67% (zgodnie 

z listą obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc  

2. Jan Ołdakowski  

3. Paweł Robert Staśczak 

4. Stanisław Maruszewski 

5. Mirosław Wojtkowski 

6. Michał Gąsowski  

7. Stanisław Stypułkowski 

8. Wojciech Ertman 

9. Sławomir Niemyjski 

10. Witold Moczydłowski 

11. Henryk Stypułkowski 

12. Wiesław Wyszyński 

13. Andrzej Szymoniak 
 

Radni nieobecni na sesji: 

1. Waldemar Turkowski 

2. Grażyna Pieńkos  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 

2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 

3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich, mieszkańcy gminy (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku dziennego 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat 

nadwyżki środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy zakład budżetowy 

– Zakład Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie oraz sposób i 

terminy rocznych rozliczeń i dokonywanych wpłat do budżetu. 

8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej Prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I 

półrocze 2014 r. 
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9. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 

Szepietowie za I półrocze 2014 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Szepietowo na 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w 

każdym okręgu wyborczym. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Szepietowo na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Wysokie 

Mazowieckie a Gminą Szepietowo w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

mieszkańców miejscowości Bryki, gmina Wysokie Mazowieckie 

13. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuowania członkostwa Gminy w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania „Kraina Bobra”. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Informacja Kierownika ZWKiO na temat działalności zakładu w okresie ostatnich 20 lat 

działalności - plany rozwoju na przyszłość. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad.  

 
Przebieg obrad: 
 

Sesję zainaugurowała Msza Św. z okazji XX-lecia powstania Zakładu Wodociągów 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie w Kościele Parafialnym NMP „Matki Miłosierdzia 

w Szepietowie.  
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 

który powitał serdecznie wszystkich obecnych, a szczególnie Ks. Kanonika Józefa 

Żyłowskiego - Honorowego Obywatela Gminy Szepietowo i stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole z poprzedniej sesji została 

przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5.  Burmistrz złożył informację o pracy między sesjami. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
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 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 

jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

wystąpił Burmistrz. Burmistrz zapoznał z objaśnieniami do uchwały. 

Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXX/209/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.7. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie terminów i sposobu ustalania 

zaliczkowych wpłat nadwyżki środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy 

zakład budżetowy - Zakład Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie oraz 

sposób i terminy rocznych rozliczeń i dokonywanych wpłat do budżetu wystąpiła Skarbnik 

Gminy Pani Anna Wiśniewska, która wyjaśniła, że poprzednio sposób rozliczania zaliczki i 

zasady ich wpłacania oraz terminy były określone w rozporządzeniu. Natomiast na podstawie 

nowej ustawy o finansach publicznych ustalenie zasad wpłacania zaliczek i terminy 

rozliczania się z niej delegowano do organu stanowiącego, czyli do rady miejskiej. Natomiast 

w rozporządzeniu pozostał tylko sam sposób ustalania nadwyżki środków obrotowych 

zakładów. W związku z tym w stosunku do nowej ustawy mieliśmy tą lukę, gdyż nie 

mieliśmy uchwalonych tych zasad i terminów rozliczenia nadwyżki obrotowej przez nasz 

zakład. I ta uchwala określa zasady jak i terminy wpłacania tej nadwyżki, ponieważ tak mówi 

przepis, natomiast jeśli chodzi o nasz zakład to zazwyczaj dotąd nigdy zakład w swoim planie 

nie ustalał zaliczek, dlatego też nie dotyczyły jego zaliczki i terminy wpłacania jej i 

rozliczania. Natomiast przepis mówi, że powinniśmy ustalić i zasady i terminy dlatego też w 

tej uchwale znajdują się oba te pojęcia. Uchwala określa sposób ustalania zaliczkowych wpłat 

i określa terminy ich wpłaty oraz roczne rozliczenia nadwyżki środków obrotowych. Jeśli 

zakład budżetowy przewidzi w swoim planie zaliczkę, że będzie wpłacał w trakcie roku do 

budżetu to ma obowiązek wpłaty dwa razy w roku, 15 dni po zakończeniu półrocza w 

wysokości procentowego udziału zaplanowanej zaliczki do zaplanowanych przychodów… . 

Natomiast za II półrocze – zaliczkowo, w terminie do dnia 15 grudnia roku budżetowego. 

zaliczkową wpłatę do budżetu nadwyżki środków obrotowych za pierwsze półrocze zakład 

budżetowy dokonuje w takim stosunku procentowym do faktycznie osiągniętych 

przychodów, w jakim pozostaje roczna planowana wpłata do rocznych planowanych 

przychodów. Wpłatę zaliczkową za II półrocze ustala się w wysokości wpłaty za I półrocze. 

W terminie 15 dni od złożenia rocznego sprawozdania finansowego (bilansu) samorządowego 

zakładu budżetowego – zakład: wpłaca do budżetu nadwyżkę środków obrotowych, w 

sytuacji gdy plan finansowy samorządowego zakładu budżetowego nie przewiduje wpłaty do 

budżetu, wpłaca do budżetu różnicę między faktycznym a planowanym stanem środków 

obrotowych na koniec roku. Jeśli plan finansowy zakładu przewidywał wpłaty zaliczkowe, 

składa do Burmistrza wniosek o zwolnienie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych, w 

którym określa propozycję sposobu jej przeznaczenia. Jeśli zakład nie zwróci nadwyżki, a 
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zwróci się z wnioskiem i Rada wyrazi na to zgodę również ma obowiązek do 31 grudnia 

przedłożyć informacje o sposobie wykorzystania. Natomiast jeśli nie złoży takiego 

rozliczenia, przeznaczy nadwyżkę niezgodnie z zapisami jakie zostaną zwarte w uchwale 

spowoduje to zwrot nadwyżki tej kwoty zwolnionej która została niewykorzystana, bądź 

została wykorzystana nie zgodnie w terminie 30 dni od wymaganej daty rozliczenia, czyli od 

31 grudnia do 30 stycznia wtedy ma obowiązek zwrotu, jeżeli zaistnieją jakieś 

nieprawidłowości w wykorzystaniu bądź w niepełnej kwocie zostanie wykorzystana. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXX/210/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8.  Z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacją o kształtowaniu 

się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I 

półrocze 2014 r. zapoznała Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska.  

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.9.  Z informacją z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 

w Szepietowie za I półrocze 2014 roku zapoznała Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Szepietowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym wystąpił Przewodniczący Rady, który wyjaśnił, 

że proponuje się zmianę uchwały aby doprowadzić do zgodności nazwy miejscowości, 

zgodnie z obowiązującym wykazem urzędowym nazw miejscowości oraz nazwy ulic - 

zgodnie z nadanymi przez radę nazwami. Granice okręgów nie ulegają zmianie. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXX/211/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Szepietowo na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych wystąpił Przewodniczący Rady, który wyjaśnił, że 
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podobnie jak w poprzedniej uchwale doprowadza się do zgodności nazwy miejscowości i 

nazwy ulic z obowiązującymi nazwami. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXX/212/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.12.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Wysokie Mazowieckie a Gminą Szepietowo w zakresie zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę mieszkańców miejscowości Bryki, gmina Wysokie Mazowieckie 

wystąpił Burmistrz, który poinformował, że „w 2000 roku wieś Bryki przeszła do gminy 

Wysokie Mazowieckie, ale wcześniej tam gmina Szepietowo wybudowała stację 

wodociągową i sieć całą, która z resztą zaopatruje w wodę cały ten południowo - zachodni 

fragment gminy Szepietowo. Nic by się nie działo, ale przychodzi taki czas, że pewne sprawy 

trzeba uregulować. ZWKiO wystąpił z aplikacją ze środków unijnych do Urzędu 

Marszałkowskiego i przeglądając całą dokumentację okazało się, żeby dostarczać wodę na 

sąsiednią gminę trzeba mieć stosowane porozumienie.  Dotąd jakoś to szło, ale nie mając tego 

porozumienia uchwalając przez Radę Miejską cenę wody okazuje się, że my nie mamy 

władztwa ustalania ceny wody na sąsiedniej gminie, wobec tego należy zawrzeć to 

porozumienie. Przygotowaliśmy taki projekt porozumienia, który rozstrzyga o wszystkich 

ważnych sprawach przy dostawie wody. Ale jeszcze taką dodatkową rzeczą, które też w 

ostatnich dniach się pojawiła, to miejscowość Bryki trochę się rozbudowuje i trzeba budować 

nowe przyłącza, czy też rozbudowywać sieć. Powstał problem kto ma to robić, bo 

obowiązkiem zbiorowego zaopatrzenia w wodę obarczone są gminy te na których te 

miejscowości są położone. Między innymi to porozumienie rozstrzyga o tym.  Aby takowe 

porozumienie zawrzeć to zainteresowane gminy w tym wypadku Gmina Szepietowo jako 

dostarczająca wodę i Gmina Wysokie Mazowieckie, która odbiera tą wodę organy stanowiące 

tych gmin w formie uchwał powinny wyrazić zgodę na zawarcie takiego porozumienia.  

Burmistrz zapoznał z projektem porozumienie (projekt dołączony do protokołu). 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXX/213/14 dołączona do protokołu) 
 

Ad.13.   Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie kontynuowania członkostwa Gminy 

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Kraina Bobra” wystąpił Burmistrz Szepietowa.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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(uchwała Nr XXX/214/14 dołączona do protokołu) 
 

Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.15. Z informacją na temat działalności zakładu w okresie ostatnich 20 lat działalności - 

planami rozwoju na przyszłość zapoznał Kierownik ZWKiO Mirosław Wysocki. W związku 

z obchodzeniem 20-rocznicy powstania zakładu Kierownik, zapoznał z historia powstania i 

działalności zakładu. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że „mamy jeden taki obowiązek z Panem 

Burmistrzem i Panem Sekretarzem chcielibyśmy dla Kierownictwa Zakładu przekazać, taką 

pamiątkę - gratulacje: „Z okazji jubileuszu 20-lecia powstania Zakładu Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie składamy gratulacje i wyrazy uznania za trud 

wniesiony w powstanie i rozwój zakładu dla Kierownika ZWKiO Mirosława Wysockiego 

życzymy dużych sukcesów niech kolejne lata przyniosą Waszemu zakładowi nowe 

osiągnięcia, a  Kierownictwu i pracownikom wiele satysfakcji i zadowolenia osobistego.” 

Przekazano również gratulacje o tej samej treści Z-cy Kierownika Panu Marianowi 

Kruszewskiemu. 

Następnie zabrał głos Burmistrz: 

„Panowie Dyrektorzy Zakładu Wodociągów kilka słów refleksji… . Tak się dobrze składa, że 

ten zakład powstawał na mój wniosek, co prawda wtedy pierwszym kierownikiem był Pan 

Szymborski, ale tak się rzeczy potoczyły jak się potoczyły, potem został następnym 

Kierownikiem Pan Mirosław Wysocki. A w ogóle to chce Państwu powiedzieć, że rok z 

końcówką 4 ma jakieś ciekawe konotacje, powiązania i tu tak pozwolę sobie wyliczyć co się 

dzieje przez 5-lecia, 10-lecia i między innymi trafiało też i na zakład: 100-lecie wybuchu I 

Wojny Światowej, 70 rocznica Powstania Warszawskiego, 20 rocznica i tu przechodzę już na 

grunt gminny – ZWKiO i tu też już blisko rocznica powstania Szeptel, pamiętam jak u 

schyłku 93 roku podpisywałem akt założycielski spółki, a w 1994 ona zaczęła działać, tylko, 

że to już jest poza naszym zasięgiem. I jeszcze takie dwie rocznice, które są - 5-lecie 

powstania Młodzieżowej Orkiestry Dętej i 10-lecie powstania „Podlasia”, zawsze w tym roku 

z 4”.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że „ jest jeszcze jedna bardzo ważna rocznica z 4 w 

tyle, mamy 50-lecie święceń kapłańskich ks. Józefa Żyłowskiego - naszego Honorowego 

Obywatela Gminy.”  
 

Burmistrz stwierdził, że „wracając do Zakładu Wodociągów jest to poza Szeptelem 

bardzo ważny kierunek rozwoju gminy, bo w pewnym momencie stanęliśmy przed 

dylematem, czy robotnicy, pracownicy mają stanowić strukturę urzędu, czy mają być 

wyodrębnioną placówką. To był pierwszy krok, nie wiem jak tutaj następcy, co dalej będzie 

się działa, ale jest dobry krok zrobiony do utworzenia jednoosobowej spółki gminy, czyli 

podmiotu – Wodociągi Szepietowskie, czy jakąś inną nazwę przyjąć. Póki co to nie jest aż 

takie pilne, ponieważ udało nam się, że możemy odzyskiwać VAT, to była nasza bolączka, 

ponieważ przy pozyskaniu środków unijnych zawsze musiała występować gmina przy 

aplikacji o te środki. Ostatnio pięknie zrobiona oczyszczalnia ścieków, gdzie odzyskaliśmy 

VAT. Teraz jest następna aplikacja na modernizację Bryki, Szepietowo – też występuje 

Zakład, a to daje gwarancję, bo to są nie małe pieniądze, że odzyskamy i będzie można potem 

przeznaczyć na inne cele. Z tego miejsca chcę podziękować za dobrą współpracę, bo przez 

równe 20 lat mogłem z Wami współpracować, mogłem doradzać, mogłem mieć jakąś pieczę 

nad tym całym przedsięwzięciem, również gratuluje i dla wszystkich pracowników Zakładu, 

za Wasza sumienną dobrą pracę. Zdążają się czasem, a jak to wżyciu potknięcia, ale to nie 

jest problem. Był taki jeden epizod, z którego żeśmy jakoś ładnie wyszli i dzisiaj można 
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powiedzieć, że nie pamiętamy. Jeszcze raz najlepsze gratulacje, że się rozwijacie, tu 

szczególnie chodzi o Kierownika podziwiam jego sumienność, gdzie przychodzi i mówi, że to 

trzeba było lepiej zrobić, tu trzeba by było zainwestować i dzięki temu nie mamy się czego 

wstydzić.”  

Zabrał głos Z-ca Kierownika ZWKiO Marian Kruszewski: 

„Bardzo dziękuję w imieniu Kierownika i swoim własnym za tak miłe otrzymane 

podziękowanie, dyplomy, kwiaty i te wszystkie ciepłe słowa, za to bardzo serdecznie 

dziękujemy i liczymy na dalszą owocną współpracę. Ale drodzy Państwo cóżby byli warci 

kierownicy żeby nie nasze wspaniałe koleżanki, koledzy z ZWKiO. Jakby nie było ich nie 

byłoby nas, w związku z tym Kierownik Zakładu postanowił długoletnich pracowników, tych 

co naprawdę u nas długo pracują nagrodzić dyplomami. Pozwolę sobie przeczytać listę 

wyróżnionych pracowników: Pani Agata Piekutowska, Pani Kalinowska Irena, Pan 

Piekutowski Wiesław, Pan Drągowski Zbigniew, Pan Żebrowski Wiesław, Pan Lenard 

Marek, Pan Rosiak Adam, Pan Michalski Rajmund, Pan Radziszewski Walerian, Pan 

Średnicki Antoni i bardzo zapraszam wyczytane osoby na scenę i o wręczenie dyplomów 

proszę Pana Przewodniczącego Rady - Witolda Moczydłowskiego, Pana Burmistrza 

Szepietowa - Stanisława Rocha Wyszyńskiego i Kierownika Zakładu Pana Mirosława 

Wysockiego. 

Wyczytanym osobom wręczono dyplomy.  

Po wręczaniu dyplomów zabrał głos Kierownik ZWKiO i zaprosił wszystkich 

obecnych na poczęstunek po sesji. 
 

Ad.16. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Przewodniczący Rady poinformował, że „w związku z uchwałą Nr XIII/92/07 Rady 

Gminy Szepietowo 28 grudnia 2007 r. w sprawie upoważnienia Przewodniczącego 

Rady Gminy Szepietowo do wykonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec 

Wójta Gminy Szepietowo zobowiązującą Przewodniczącego Rady do składania 

Radzie, informacji o wykorzystanym przez Wójta - Burmistrza urlopie 

wypoczynkowym: za rok bieżący w terminie do końca każdego roku, oraz trzy 

miesiące przed zakończeniem kadencji  

W związku z tym informuję, że Burmistrz Szepietowa wykorzystał urlop:  

- za rok 2013 - 2 dni, do wykorzystania pozostało 24 dni, 

- za rok 2014 - 0 dni, do wykorzystania pozostało 26 dni. 

Ogółem do wykorzystania pozostało 50 dni urlopu”. 

- Dyrektor GOK Pan Tomasz Paduch zaprosił  wszystkich na Międzynarodowy 

Festiwal Folkloru, który odbędzie się w dniu dzisiejszym o godz. 18-ej i rozpocznie 

się korowodem ulicami Szepietowa, a następnie odbędzie się koncert ta ternie  

Ośrodku Doradztwa Rolniczego Szepietowie. 

- Burmistrz poinformował, że w festiwalu uczestniczą zespoły z państw: Taiwan, 

Serbia, mamy polski zespół z za Uralu, czyli Azja, mamy Słowaków i Białoruś. 

Dzisiejszy dzień został podzielony na dwie części, część będzie w Boćkach, część w 

Szepietowie Wawrzyńcach, ale nie mniej jednak można po sąsiedzku obejrzeć, będzie 

to Wysokie w całości, Ciechanowiec w całości, w Brańsku i w Bielsku… . 

- Zabrał głoś Ks. Kanonik Józef Żyłowski – „Drodzy gospodarze miasta Szepietowo, 

drodzy radni, bracia i siostry. Kiedy 17 czerwca 1982 roku przybyłem, by tworzyć 

nową wspólnotę parafialną to często mówiłem, że Szepietowo to miasto i dane mi 

było doczekać tego momenty kiedy Szepietowo zostało podniesione do godności 

miasta. Dzięki wszystkim tu mieszkańcom, rządzącym, Wysokiej Radzie. Współpracę 

z Wami mile wspominam to są prawdziwi gospodarze. Serdecznie dziękuję za 

wszystkie te życzenia, listy na różne okazje, dziękuję za te piękne wspomnienie w 
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Echach Gminnych - w czasopiśmie szepietowskim, całej redakcji, która umieściła 

informację o księdzu który obchodzi 50-leciu kapłaństwa. Serdecznie dziękuję za 

dzisiejsze życzenia skierowane, na pewno w moim sercu one budzą radość i to zostaje, 

bo do Szepietowa się jedzie jak do domu rodzinnego. Kto z nas nie jedzie do domu, 

gdzie ujrzał światło dzienne, gdzie był przytulany do serca matki, ojca, o tym się 

nigdy nie zapomina. A przecież Wy żeście okazywali mi wielkie serce. Czasem byłem 

nieudolny, słaby, ale jednak zawsze była ta wielka życzliwość. Do tych wielkich dat, 

które wymienił Pan Burmistrz można jeszcze dołączyć 10 lat odejścia z Szepietowa. 

Tak więc jeszcze raz serdecznie wszystkim dziękuję. Kto będzie w Łomży i chciałby 

się spotkać to mieszkam w Łomży, pomagam w Kościele Krzyża Św. - jak się 

wjeżdża do Łomży, to tam mnie można znaleźć. Serdecznie dziękuję, gratuluję 

czcigodnym jubilatom 20 lat i życzę Wam dalej tej pięknej pracy - a praca to jest 

służba drugiemu człowiekowi. Dziękuję”. 
 

Ad.17. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXX Sesję VI kadencji Rady Miejskiej 

w Szepietowie. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk              Witold Moczydłowski 


